
Referat FAU-møte 07.09.2022  

Sted: Personalrommet på Jeriko Skole 

Til stede: Inger Elise (4. trinn), Shagufta (6. trinn), Tonje (6. trinn), Nasima (4. trinn), 
Fikrije (5. trinn), Silje (2. trinn), Kristoffer (2. trinn), Leif Kjetil (7. trinn), Gry (3. trinn), 
Mihaela (avtroppende FAU-leder, 5.trinn), Khadija (3.trinn). Rektor og AKS-leder var 
til stede i deler av møtet (til og med sak 6). 

Ikke til stede: Nazli (7. trinn), Morten (5.trinn), 1.trinn var ikke representert 

1. Valg av referent: Leif Kjetil ble valgt til referent. 
 

2. Orientering fra rektor: Oppstarten av skoleåret har gått fint, det har vært fokus på å 
bli kjent igjen etter en lang ferie. En ny lærer er tilsatt i løpet av sommerferien. 
Sommersklubben hadde mellom 7 og 13 barn, og oppsummeres som en suksess. 
Skolen vil gjerne gjøre dette også til neste år dersom finansiering går i orden. Det 
legges opp til å gjenoppta samarbeidet med Lindeberg skole for å legge til rette for 
god informasjon og smidig overgang i forbindelse med overgang til ungdomsskolen. 
 

3. Skolefotografering: Det blir skolefotografering 12. september, og det vil bli 
tilrettelagt for søskenfotografering. Felles info kommer. 
 

4. Praktisering av opplæringsloven § 2-3 a om fritak fra aktiviteter av religiøse årsaker: 
Det er ikke så mange saker ved Jeriko skole, men regelverket er klart. Paragrafen 
berører primært fritak fra deltakelse i gudstjenester o.l. 
 

5. Dusjing etter gymtimen: Skolen kan ikke tvinge barn til å dusje, men det oppfordres 
sterkt til å dusje. Det er mulig å få til voksentilstedeværelse i garderobene om det er 
ønskelig, og det er anledning til å dusje i undertøy. Det er ikke mulig å få installert 
båser i dusjene. Spørsmålet om dusjing bør tas opp i foreldremøtene jevnlig, slik at 
foreldrene tar opp dette med barna. 
 

6. Ny AKS-leder: Den nye AKS-lederen Gloria presenterte seg selv. Hun startet i 
stillingen 1. september, og har hatt et møte med de ansatte for å planlegge 
virksomheten framover. Samarbeidet med AKS ved Lindeberg og Skjønhaug skoler 
videreføres.  
 

7. Valg: Vedtak: Leif Kjetil Tviberg ble valgt til ny FAU-leder, med Silje Hole Hirsch som 
vara. Tonje Klevengen ble valgt til kasserer. 
 

8. Driftsstyre ved Jeriko skole: Foreldrene har to representanter i driftsstyret. Vedtak: 
Gry Norderhaug Løvhaugen ble valgt, i tillegg spørres Patrick Shaw Iversen om han vil 
fortsette ett år til (han sa ja). Som vara ble Leif Kjetil Tviberg valgt. 
 

9. Halloween-fest: Den tradisjonelle Halloween-festen arrangeres siste fredag før 
Halloween, i år blir dette 28. oktober. FAU har fått 15 000 kroner fra kommunen til å 



dekke kostnader med festen. Det finnes orienteringsdokument med erfaringer fra 
tidligere år i google drive for FAUs google-kontoen. Vedtak: Det må sendes ut skriv 
for å informere om datoen og rekruttere foreldre til å hjelpe til med å arrangere 
festen. Klassekontaktene bør bidra til å rekruttere gruppeansvarlige blant foreldrene 
i klassen. Når de ulike gruppene er satt sammen (rigg og dekor; 
skumlerommet/skuespillere; café; trivselsvakter (inkl stillerom); alternativ til 
skumlerom; inn- og utregistrering; rydding), kan de organisere arbeidet selv. Inger 
Elise spørres om å ta koordineringsansvaret bl.a. med å sende ut foreldrepåmelding 
og sammensetting av gruppene (hun sa ja til å ta jobben). 
 

10. Natteravner. Det er etablert samarbeid mellom skolene på Lindberg for å gå 
natteravn på fredagskveldene 19-21. Hver klasse får tildelt en kveld, og 
klassekontaktene må bidra til å rekruttere forelder som kan gå natteravn. Vedtak: 
Mihaela følger opp saken. 
 

11. Foreningen Foreldreutvalget på Jeriko Skole. Vi må kalle inn til årsmøte i protokoll 
må signeres og sendes til Brønnøysund for å endre styresammensetning der. Alle 
foreldre med barn på skolen er medlemmer av foreningen og har møterett. 
Foreningen ble opprettet da det først og fremst var ønskelig med et formelt system 
for inntekter og utgifter til FAU.  
 
Vedtak: Mihaela (tidligere FAU-leder) skriver årsberetning og Berthe (tidligere 
kasserer) skriver årsregnskap. Leif Kjetil ordner innkalling. Dato for årsmøtet blir 
12. oktober. 
 

12.  Oslo kommunale foreldreutvalg: Følgende møter arrangeres denne høsten, alle i 
FAU kan delta: 

• 27.09.22: Skolegruppemøte, kl 18:30 - 20:00, digitalt på Teams 

• 03.11.22: Kurs om FAU-arbeid, kl 18:30 - 21:00, fysisk møte på Helsfyr. 

• 23.11.22: Skolegruppemøte, kl 18:00 - 20:00, fysisk møte. Adresse kommer. 
 

13. Eventuelt:  
a) Det er ønskelig å arrangere et møte om nettbruk/sosiale medier. Møtet 

arrangeres på kveldstid og rettes både mot foreldre og elever. Mulige innledere 
er Redd Barna og barnevakten.no. FAU-representantene for de eldste trinnene 
skal høre med foreldregruppene om de har ønsker for tema/opplegg. 

b) Skolen kan bidra med barnevakt for 1.-4. klasse i forbindelse med foreldremøter 
på etterspørsel. 

c) Foreldremøter må ikke gjennomføres samtidig for to trinn. Det er også ønskelig 
at skolen avklarer dato med klassekontaktene før dato fastsettes. Vedtak: Gry tar 
opp dette med rektor. 

d) Neste møte i FAU er 12. oktober. 

 

 


